



Dagsorden møde i DI-B tirsdag den 8. oktober 2024 kl. 20-21 på Teams

Deltagere i mødet: Sus Ulbæk (SU), Dorthe Præstholm Schneider (DP), Eyvinður Hrannar Gunnarsson (EG), Caroline Seehusen (CS), Eva Maria Grout (EMG), Anders Kaihøj (AK), Kristiane Klindt (KK).

Yderligere med på Teams til pkt 1: Caroline Thrane og Mie Trolle.

Dagsorden:	Referat:
1. Struktur – indlæg fra strukturudvalget	CT fremlægger. DRF er dyrere – der er flere ydelser man skal betale for for at ride stævner. Svenskerne er også forbund (14 distrikter) og begrænset samarbejde mellem avl og resten af SIF. Norge er en forening, men har delt Norge i distrikter og ligner på nogen måder mere et forbund. Ved indmeldelse i første klub betaler man for medlemskab af hovedforeningen. SU vil gerne have det præsenteret på 1 times møde som formøde til GF, som ideer og viden. Hvorfor vi gør det her? Er vigtigt at få besvaret. Hvis formålet er at knytte klubberne tættere til foreningen, så er der både noget der knytter og noget der gør det modsatte. Den langsigtede økonomiske sikkerhed for foreningen er et vigtigt argument ligesom at knytte an til klubberne. CT: der følger et skriv og en PP med. Det er nemmere at søge sponsorater på klubniveau end på DI-niveau.
2. Nyt fra komiteerne	Natur: } Sport: } På grund af knap tid blev emnet udsat. Avl: } Klub: }
3. Nyt fra Nordisk møde afholdt i København	Jean-Paul stiller ikke op til præsidentposten. SU bliver i DI. Gudni har foreslået Hulda Gustafsdóttir. Det skal diskuteres. Tyskland skal engageres i FEIF. AK: Hulda sidder i sportskomiteen i FEIF. Enighed om alle forslag fra DI, der skal sendes til FEIF. Island havde en præsentation om hestevelfærd, som var supergod. NM i fremtiden hvor GDK og Sport skal køres sammen. Youth – er det muligt at finde en ung, som kunne tænke sig at tage formandsposten i Youth? Det ville være godt hvis der sad en ung.
	KK minder om komiteernes årsberetning og budget



4. Nyt fra sekretariatet	Udsat
5. Forberedelse GF	EG: Møde mellem AK og Avlergruppen. Rune Svendsen skal fremlægge det på GF. Der var enighed om at følge den linje som blev lagt på sidste GF vedr. forslag om avl: <i>Se nedenfor uddrag fra referat GF 2023 vedr. punkt 2.2 omhandlende de stillede forslag af andre end Avlskomiteen:</i> <i>JI fastholder sin tilkendegivelse, hvorefter de nævnte forslag ikke kan tages under afstemning, da JI vurderer dette som vedtægtsstridigt og JI meddeler generalforsamlingen, at han stiller sig til rådighed for valg af en anden dirigent forinden endelig beslutning tages. Der var herefter ikke indvendinger fysisk eller virtuelt eller forslag til valg af anden dirigent, hvorefter JI som dirigent besluttede, at de nævnte forslag ikke kunne behandles.</i>
6. Komite-medlemmer	Natur: Hvilke opgaver har Naturkomiteen som kan få folk til at synes det er sjovt? KK tager fat i CS. Klub: skrevet til de unge der har været afsted til Youth Leader Forum. De vil/ønsker ikke at stille op til komiteen. Men ønsker at lave et tilsvarende seminar i DK. Kristina skal lave et opslag om mangel på folk til at løfte opgaver: Juniorungdomsarbejde, DI -ridt, vidensbank til breddeopgaver.
7. KOU/Etisk Disciplinæruvalg – hvordan skal det gøres?	Udsat på grund af tidsmangel.
8. Eventuelt	Istølt: møde med Jan Michael, ligesom forud for seneste Idtølt, hvor DI kommer med ønsker/krav for en eventkontrakt. Hvem er hoveddommer? Udstyrskontrol, Lydniveau, lys, opvarmningsforhold, risiko for styrt etc.

Udsendt den 14.10. 2024